
                                                                                                                                 Ve Svinčanech dne 28.1.2020 

 

 

 

Výstup z porady osadního výboru Nákle 

 

 

Dobrý den, srdečně zdravím, po našem společném jednání tu mám opět pár podnětů: 

 

1) Po dohodě s panem starostou  jsem navrhl , jestli by byl ochoten 
v rámci úprav příkopu navázaného na odvodňovací průleh, odprodat obci cca 1 m pozemku 

v celkové jeho délce podél příkopu, aby se lépe provedla celková úprava včetně snazšího 
oplocení jeho pozemku.  Dále by se tím podstatně vylepšili rozhledové poměry na Nákelské 
křižovatce. Jedinou podmínkou, se kterou se již mj. počítá i v projektu, že mu zůstane mostek 
kvůli vjezdu ve spodní části pozemku.   je nakloněn jednání s panem starostou.  

2) Chtěli bychom požádat, jestli by nám  mohla vytisknout projekt plánovaného Altánu 
v Nákli, abychom se k němu mohli vyjádřit a případně poupravit.  

3) Ještě  jednou bychom přeci jen rádi apelovali na svítivé orámovaní  značení křižovatky a 
případný zákaz předjíždění , jelikož požadované orámování je nepřehlédnutelné  a mohlo by 
situaci pomoci částečně vyřešit. 

 

Prozatím nemáme další náměty, jelikož je spousta věcí ve fázi rozpracování a vzhledem k ročnímu 
období nechceme být netrpěliví.  

 

Doplňující informace poskytnu na zasedání.  

Děkuji za pozornost  

Za osadní výbor přilehlé místní části Nákle  

Marcel Beran předseda 

 


